



EUROPEAN COMMISSION
DIRECTORATE-GENERAL HOME AFFAIRS

Directorate C : Migration and Borders
Unit C4 : Financial Support - Migration and Borders

19.12.2012
Brussels,
HOME/B4/JZ/2012/

Dear Members of the SOLID Committee,

Subject: European Fund for the Integration of third country nationals - Community Actions - 2012-2013 Call for proposals

I am pleased to inform you that the call for proposals for the 2012-2013 European Fund for the Integration of third country nationals is now published on the DG HOME website on Europa. The documents related to the call for proposals are available on:

http://ec.europa.eu/dgs/home-affairs/financing/fundings/migration-asylum-borders/integration-fund/transnational-actions/index_en.htm

The deadline for applying is **26 February 2013, 12h00 CET**.

Madame/Monsieur,

J'ai le plaisir de vous informer que l'appel à propositions pour les actions Communautaires du Fonds européen d'intégration des ressortissants de pays tiers 2012-2013 est maintenant publié sur le site web de la DG HOME sur Europa. Les documents relatifs à l'appel à propositions sont disponibles sur:

http://ec.europa.eu/dgs/home-affairs/financing/fundings/migration-asylum-borders/integration-fund/transnational-actions/index_en.htm

Veuillez noter que le délai de réponse à l'appel à propositions est le **26 Février 2013, 12h00 CET**.

Yours faithfully,


Stefano SIGNORE
Chair of the Committee

**To the Members of the common Committee Solidarity and Management of Migration Flows
Copy to Permanent Representations - JHA Counsellors**